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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1263 Företagsskattekommitténs förslag

Sommaren år 2014 överlämnade Företagsskattekommittén sitt slutbetänkande, 
kallat Neutral bolagsskatt – för ökad effektivitet och stabilitet.

Kommitténs uppdrag var att lämna förslag på ett nytt system för beskattning av 
bolag. Den rödgröna regeringen har snart haft en hel mandatperiod på sig att ta 
ställning till kommitténs förslag, men ändå händer ingenting. 

Det vore av intresse att se hur regeringen ställer sig i frågan om ett nytt system 
för bolagsbeskattning.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

Avser ministern och regeringen att ta ställning till utredningens förslag, och när 
kan detta i så fall tänkas ske?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-25
Besvaras senast
2017-05-03 kl. 12.00


